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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 

datum  : 28 mei 2014 

tijdstip  : 10.00 uur 

plaats  : Hotel Schiphol A4, Hoofddorp 

aanwezig : Zie presentielijst  

  

1. Opening 

De voorzitter, de heer Westerhof, heet de aanwezigen welkom.  

 

2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering d.d. 10 juli 2013. Dit verslag wordt ongewijzigd 

goedgekeurd en vastgesteld.  

 

3. Ingekomen Stukken en Mededelingen 

3.1. Eindejaarsbijeenkomst. De voorzitter meldt dat het Algemeen Bestuur besloten heeft deze 

bijeenkomst jaarlijks te organiseren. Dit jaar vindt de bijeenkomst plaats op donderdag 18 

december a.s. in het Louwman Museum.  

 

3.2. Handelsreglement Bloembollen. De voorzitter meldt dat de laatste wijzigingen 25 jaar 

geleden zijn doorgevoerd. Drie jaar geleden heeft Anthos samen met de CNB het initiatief 

genomen om te komen tot een nieuw reglement. Het ontwikkelde reglement is voorgelegd aan 

B4 en later ook aan de KAVB. Er is bijna een jaar onderhandeld over de tekst maar tot nu toe is 

nog geen akkoord bereikt. De reden daarvan is dat Anthos van mening is dat het Scheidsgerecht 

toegankelijk moet zijn voor iedere ondernemer en los moet staan van het lidmaatschap aan een 

organisatie. De KAVB stemt daar echter niet mee in. De verwachting is dat hiervoor op korte 

termijn geen oplossing gevonden wordt. De heer Bakker vraagt of het persé noodzakelijk is een 

Scheidsgerecht te hebben. De voorzitter antwoordt dat hij zich verdiept heeft in de statuten en 

het huishoudelijk reglement van de KAVB en daarin staat dat leden van de KAVB het 

Handelsreglement van toepassing moeten verklaren en in geval van een geschil dat voorgelegd 

moet worden aan het Scheidsgerecht. Bedrijven die niet lid zijn van de KAVB kunnen hun 

geschil voorleggen aan de civiele rechter. Anthos overweegt nog om zelf in- en 

verkoopvoorwaarden beschikbaar te stellen aan de leden. 

 

3.3. Stand van zaken cao. De directeur meldt dat de cao voor de Groothandel in Bloembollen en 

de cao Open Teelten lopen tot 30 juni 2014. Voor beide heeft een eerste onderhandelingsronde 

plaatsgevonden waarop de wensen- en eisenlijstjes zijn uitgewisseld. De vakbonden vragen 3% 

salarisverhoging. Voor de cao Open Teelten hebben de werkgevers een half procent per jaar 

geboden mits de cao voor 2 jaar wordt afgesloten. Voor de bloembollenhandel is door de 

werkgevers nog geen percentage genoemd. Gezien de nieuwe wetgeving voor de flexwet is het 

belangrijk een cao voor 2 jaar af te sluiten zodat nog 2 jaar gebruik kan worden gemaakt van de 

huidige regelingen. Binnenkort vindt voor beide cao’s een nieuwe onderhandelingsronde plaats. 

 

3.4. Greenpeace. De voorzitter meldt dat Greenpeace in Nederland, maar ook in 10 Europese 

landen producten heeft ingekocht (bollen, bol op pot en boomkwekerijproducten) en deze heeft 

laten onderzoeken door een onderzoeksinstituut in Wageningen. Van de resultaten zijn rapporten 

opgesteld en Tros Radar heeft hier aandacht aan besteed in de uitzending op Tweede Paasdag. 

Anthos onderhoudt contacten met Tuinbranche Nederland en heeft samen met de KAVB en de 

LTO Vakgroep Bomen en Vaste Planten Greenpeace uitgenodigd voor overleg. In dat overleg is 

Greenpeace geinformeerd over de sectoren en is gemeld dat de sectororganisaties het gebruik 

van verboden middelen betreuren, maar dat het de vraag is of de middelen nog zijn gebruikt of 

via residuen in de grond het product aangetast hebben. De organisaties hebben inmiddels 

besloten door PPO onderzoek te laten uitvoeren, ook gezien de politieke discussie. Het 

onderzoek wordt gefinancierd door iBulb en zowel de KAVB als de LTO Vakgroep is gevraagd 

een financiële bijdrage te leveren. Greenpeace is op de hoogte gesteld dat het onderzoek plaats 

vindt. Daarnaast is ook overleg gevoerd met MPS en hen is gevraagd met voorstellen te komen 

voor het realiseren van ketencertificering. Het huidige MPS systeem geeft niet de garanties die 
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Greenpeace vraagt. Eind juni zal MPS iets laten weten. Tot slot meldt de voorzitter dat gewerkt 

wordt aan een factsheet dat Anthos beschikbaar stelt aan de leden in het Frans, Duits en Engels, 

om te gebruiken richting afnemers. 

De heer Geraeds is van mening dat er een hiaat is tussen wat Greenpeace wil en wat MPS biedt 

en dus de publiciteit zal blijven zoeken. De voorzitter merkt op dat MPS momenteel alleen het 

gebruik van de toegestane middelen registreert. Hij denkt dat de sector nooit voor 100% kan 

voldoen aan de eisen van Greenpeace. Het gaat Greenpeace feitelijk om de bijensterfte en men 

wil dat middelen die de stof neonicotine bevatten uit de handel worden genomen. De inzet van 

Anthos is in ieder geval de dialoog aan te blijven gaan en Greenpeace te blijven informeren over 

de stappen die de sector neemt. 

 

4. Productschap Tuinbouw 

4.1. Financiën. Aan de hand van een presentatie geeft de voorzitter een toelichting op de 

financiële positie van het PT, dat per 1 januari 2015 wordt opgeheven.  

 

Bloembollen 

Per 2011 betalen de bloembollenhandelsbedrijven geen heffing meer en is er nog een reserve van 

123.000 euro beschikbaar. Recentelijk is een aantal projectvoorstellen ingediend waardoor de 

reserve eind 2014 op 0 uitkomt. Wat nog wel loopt is de zogenaamde SBC-claim. Een aantal 

bedrijven is in beroep gegaan en in het gelijk gesteld waardoor het Financieringsfonds 

Bloembollen een bedrag van 6,5 miljoen euro moet betalen. Vorig jaar liepen de 

handelsbedrijven nog het risico dat een heffing zou worden opgelegd om een bedrag van 1,5 

miljoen euro te incasseren ter financiering van deze claims. Er bleek echter voldoende reserve 

beschikbaar en daarom is deze heffing tot op heden niet opgelegd. Wel is mede hierdoor vorig 

jaar de Stichting Rechtvaardige Verdeling SBC claim opgericht, waarbij zich ongeveer 45 

bedrijven hebben aangesloten. Het bestuur van deze stichting heeft het advocatenkantoor Stibbe 

opdracht gegeven het geld van de claims terug te vorderen omdat het PT fouten heeft gemaakt 

die niet alleen op het bloembollenfonds afgewenteld mogen worden. Stibbe heeft hierover een 

brief gestuurd aan het PT, waarop door het PT niet gereageerd is. In overleg met het bestuur van 

de Stichting en Stibbe is besloten een conceptdagvaarding op te stellen en toe te sturen aan het 

PT. Deze ligt momenteel voor bij het bestuur van het PT. Het laat zich aanzien dat het PT ook 

deze dagvaarding naast zich neerlegt. De overige sectoren vertegenwoordigt in het PT willen niet 

dat hun fonds nog aangeslagen wordt voor de SBC claim. Zodra de formele reactie van het PT is 

ontvangen, zal het bestuur van de stichting moeten besluiten de dagvaarding door te zetten of 

niet. Als de dagvaarding wordt doorgezet, moet bezien worden op welke wijze die actie 

gefinancierd kan worden. Anthos heeft daar geen budget voor beschikbaar. 

Volgens de heer De Vries kan een procedure lang duren. Hij vraagt zich af hoe dat moet lopen 

als het PT er niet meer is. De voorzitter heeft geen idee hoe dat gaat lopen. Wel zal een 

vereffeningsorganisatie worden ingericht. Zelf heeft hij het bestuur van het PT het advies 

gegeven om juridisch advies in te winnen en het overleg met Stibbe aan te gaan. Het is echter 

niet waarschijnlijk dat het bestuur dit advies overneemt, want de overige sectoren zijn druk bezig 

hun reserves op te maken. Binnenkort wordt een brief van Minister Kamp verwacht waar 

wellicht antwoorden in staan over de vereffening van het PT en wie daarvoor verantwoordelijk 

wordt. 

 

Boomkwekerij 

Een jaar geleden was het de vraag of er nog geheven moest worden om de lopende uitgaven te 

dekken, maar Anthos heeft geregeld dat er projecten geschrapt zijn, waardoor de heffing niet is 

opgelegd. Momenteel is een reserve beschikbaar van 1,3 miljoen euro en in overleg met de LTO 

Vakgroep Bomen en Vaste Planten worden projecten voorbereid en ingediend om dit geld voor 

het einde van het jaar bij het PT weg te halen. Er worden projecten ingediend voor De Groene 

Stad, het ontwikkelen van een statistiek, een revolving fund om toekomstige projecten te kunnen 

starten en het grootste deel van het budget wordt besteed aan technisch onderzoek. Hiervoor 

wordt een commissie van ondernemers samengesteld om met voorstellen te komen.  

 



  3 van 6  

4.2. Interbrancheorganisatie. Het PT verdwijnt per eind 2014, maar nu wordt sectoraal gesproken 

over het oprichten van een interbrancheorganisatie (IBO) voor de sierteeltsector. Dit heeft vooral 

te maken met het feit dat door het opheffen van het PT er geen collectieve gelden meer 

beschikbaar zijn, zodat er geen projecten kunnen worden ingediend bij het Topsectorenbeleid. 

Daar is 17 miljoen euro beschikbaar voor fundamenteel technisch onderzoek en door het 

oprichten van een IBO is er mogelijk ruimte om daarbij aan te haken. Via een IBO is het 

mogelijk om door een Algemeen Verbindend Verklaring projecten op het gebied van 

plantgezondheid (technisch onderzoek en innovatie) te financieren. Indien een project door 

voldoende draagvlak van ondernemers van de betreffende sector is goedgekeurd, is het door de 

Algemeen Verbindend Verklaring mogelijk alle ondernemers een heffing op te leggen. De 

politiek zit niet op de oprichting van een IBO te wachten en geeft de voorkeur aan vrij 

ondernemerschap. Het bestuur van Anthos is uitermate kritisch over de oprichting van een IBO, 

maar neemt wel deel aan de gesprekken daarover. Indien een organisatie participeert, kan altijd 

gebruik worden gemaakt van ‘opting out’. Op welke wijze de IBO wordt ingericht en hoe de 

gelden gecollecteerd moeten gaan worden, is nog niet bekend, maar Anthos is wel van mening 

dat niet een dure organisatie moet worden opgericht. De ledenvergadering steunt het kritische 

standpunt van het bestuur. 

  

5. Financiën Anthos 

5.1. Jaarrekening 2013, inclusief toelichting. Aan de hand van een presentatie geeft de directeur 

een toelichting op de jaarrekening 2013. De leden hebben al een uitgebreide toelichting 

ontvangen en de accountant heeft een goedkeurende verklaring afgegeven.  

 

De leden gaan akkoord met de gepresenteerde jaarcijfers. Het positieve resultaat van 532.674 

euro bestaande uit 19.826 euro exploitatieresultaat plus 552.500 euro eenmalige boekwinst op de 

verkoop van de kantoorvilla, komt ten gunste van het eigen vermogen. 

 

5.2. Begroting 2015. De begroting wordt toegelicht door de heer Zwetsloot. De ledenvergadering 

gaat akkoord met de begroting 2015. 

 

5.3. Verslag Accountant en décharge Bestuur.  

De accountant die de boeken heeft gecontroleerd, heeft een accountantsverklaring afgegeven. In 

deze verklaring staat dat zij van oordeel zijn dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft van de 

grootte en de samenstelling van het vermogen van Anthos per 31 december 2013 en van het 

resultaat over 2013, in overeenstemming met de Richtlijn voor de jaarverslaggeving 640 

“Organisaties zonder winststreven”. De ledenvergadering wordt gevraagd décharge te verlenen 

aan het Algemeen Bestuur voor het gevoerde financiële beleid. De ledenvergadering stemt 

daarmee in en verleent het Algemeen Bestuur décharge voor de gepresenteerde cijfers. 

 

6. ZBO-discussie: Toekomst keuringsdiensten? 

Het kabinet is de discussie over de toekomst van de Zelfstandige Bestuursorganen (ZBO) gestart. 

De gevolgen daarvan zijn verstrekkend voor de keuringsdiensten (o.a. BKD en Naktuinbouw). 

Ook wordt hun positie mogelijk aangetast door de lopende discussies over de NVWA. De 

voorzitter geeft een toelichting. In de land- en tuinbouw zijn 4 plantaardige keuringsdiensten 

actief: KCB, BKD, Naktuinbouw en NAK. De kerntaak van de keuringsdiensten is het uitvoeren 

van kwaliteitskeuringen bij de producenten. De keuringsdiensten zijn door de sectoren zelf 

opgericht en ontvangen geen financiële bijdrage van de overheid. Het bestuur van de 

keuringsdiensten wordt gevormd door vertegenwoordigers van de brancheorganisaties in de 

betreffende sectoren. Het zijn private stichtingen, maar wel zelfstandige bestuursorganen (ZBO) 

omdat ze onder toezicht van de overheid staan. Het Kabinet heeft in het regeerakkoord besloten 

de PBO’s (zoals het Productschap Tuinbouw) op te heffen en de werking van de ZBO’s nader te 

onderzoeken. Op basis van het rapport De Leeuw, dat in opdracht van de verantwoordelijke 

minster Stef Blok is uitgevoerd, wordt gesteld dat gekomen moet worden tot één plantaardige 

keuringsdienst waarbij een agentschap (zoals de NVWA) niet wordt uitgesloten. Dit heeft 

vergaande consequenties voor de keuringsdiensten, maar ook voor de ondernemers omdat die 
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geen invloed kunnen uitoefenen op een agentschap. Vanuit de brancheorganisaties is een 

stuurgroep opgericht bestaande uit Anthos, Frugi Venta, NAO, LTO Nederland, Plantum en de 

vier keuringsdiensten om te bezien wat het betekent als de status van de keuringsdiensten 

verandert. Mevrouw Sandra van Thiel van de Radboud Universiteit, heeft over de mogelijke 

gevolgen en de voor en nadelen van diverse modellen een rapport opgesteld “Keuri(n)g 

georganiseerd!”. Leden die belangstelling hebben kunnen het, ook digitaal beschikbare rapport, 

opvragen bij het secretariaat van Anthos. Het rapport is toegestuurd aan minister Blok en 

staatssecretaris Dijksma en op basis daarvan wordt binnenkort overleg gevoerd met het 

ministerie van EZ. In de richting van het ministerie is al aangegeven dat één plantaardige 

keuringsdienst bespreekbaar is, maar dat het service- en kostenniveau en de exportpositie niet in 

het geding mogen komen. Parallel aan de ZBO-discussie, loopt de discussie over een 

verbeterplan voor de NVWA dat door Staatssecretaris Dijksma wordt opgesteld in verband met 

de vleesschandalen en het rapport van de Algemene Rekenkamer over het mislukken van de 

fusie tussen de PD, de AID en de VWA. Er is een signaal ontvangen dat in het verbeterplan 

opgenomen wordt dat de fytosanitaire inspecties weer teruggebracht moeten worden naar de 

NVWA, terwijl die juist in 2007 zijn overgeheveld naar de keuringsdiensten. Dit signaal is in de 

stuurgroep besproken en besloten is een lobby op te zetten richting de politiek en grote 

bedrijven. Het ministerie kan geen goede motivatie geven voor de mogelijke wijzigngen, behalve 

dan dat bijvoorbeeld Rusland het vreemd vindt dat de keuringen uitgevoerd worden door private 

diensten die bestuurd worden door de brancheorganisaties. In de komende periode zal meer naar 

buiten komen over deze discussie. 

 

7. Bestuursverkiezing  

7.1. De heer G.J. Klumpenhouwer (Florex B.V.) is aftredend en stelt zich herkiesbaar. Het 

Algemeen Bestuur stelt voor de heer Klumpenhouwer opnieuw te benoemen tot lid van het 

Bestuur Bloembollen en het Algemeen Bestuur van Anthos. De ledenvergadering stemt in met 

deze herbenoeming.  

 

7.2. De heer A.J. Pannebakker (A. Pannebakker & Zn. B.V.) heeft te kennen gegeven zijn 

bestuurslidmaatschap te willen beëindigen. Het Algemeen Bestuur stelt voor de heer F. Faassen 

(Bart Faassen Tegelen) te benoemen tot lid van het Bestuur Boomkwekerijproducten en het 

Algemeen Bestuur van Anthos. De ledenvergadering stemt in met deze benoeming.  

 

De voorzitter meldt dat in beide sectorbesturen gesproken wordt over opvolging en het verjongen 

van de besturen. Daarnaast meent hij dat het succes van Anthos mede te danken is aan de goede 

bestuurders en de betrokkenheid van diegenen die Anthos vertegenwoordigen in een commissie 

of werkgroep. Hij dankt allen voor hun inzet. 

 

8. Actualiteiten iBulb – iVerde 

In 2011 is het private collectief voor de bloembollenhandelsbedrijven iBulb opgezet. iBulb houdt 

zich bezig met promotie, onderzoek en fytosanitaire zaken. Er wordt promotie uitgevoerd voor 

bloembollen, bolbloemen en bol-op-pot voor de zomerbloeiende bolgewassen, 

voorjaarsbloeiende bolgewassen en de droogverkoop. Het programma voor de 

voorjaarsbloeiende bolgewassen richt zich vooral op het promoten van het lokaal geproduceerde 

product in de Scandinavische landen en Europa. In Noord Amerika is een grote campagne 

uitgevoerd met het Nederlands Bureau voor Toerisme. Ook wordt gedacht aan het organiseren 

van een Internationale tulpendag rond midden januari met verschillende activiteiten in een aantal 

hoofdsteden. Voor de droogverkoop heeft in Noord Amerika 3 jaar lang de Dig.Drop.Done 

campagne gelopen. Deze campagne wordt per 1 juli 2014 stopgezet, vanwege de teleurstellende 

resultaten, ook in verhouding tot de hoogte van de gedane investering. Voor Europa wordt 

bezien of het plantmoment met een vernieuwende boodschap onder de aandacht van de 

consumenten kan worden gebracht en wordt gestart met een scholenprogramma. Ook loopt er 

een programma voor de landscaping dat in de toekomst aan zal sluiten bij de initiatieven van 

iVerde. Voor de zomerbloeiers loopt er al een programma in Japan en besloten is ook een 
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campagne te starten in China in samenwerking met de Yunnan Flower Association die ook 

fytosanitaire ingangen heeft. 

Ook houdt iBulb zich bezig met onderzoek. Besloten is onderzoek uit te voeren in vervolg op het 

door Greenpeace uitgevoerde onderzoek en er start een onderzoek naar SLRSV in lelies. De 

voorzitter uit zijn zorg over het feit dat als gevolg van het wegvallen van het PT de 

investeringskracht van de sector wegvalt, hetgeen vooral grote gevolgen heeft voor de inrichting 

van het praktijkonderzoek. 

 

Voor wat betreft de fytosanitaire zaken meldt de voorzitter dat voor de boomkwekerij een extra 

budget voor fytozaken verkregen is via het PT. De dossiers worden steeds gecompliceerder en 

het aantal landen waar fytosanitaire problemen spelen breidt zich gestaag uit. Er wordt 

overwogen versterking binnen Anthos te halen zodat voortaan proactief gewerkt kan worden, in 

plaats van reactief. De voorzitter vraagt speciale aandacht voor het ketenregister en Lelie 2.0. 

Beiden bieden de bedrijven de mogelijkheid om op een hoger niveau te acteren, hetgeen de 

overheid ook vraagt van de bedrijven. In de afgelopen perioden hebben delegaties uit Zuid 

Korea, China en Japan Nederland bezocht en binnenkort komen vertegenwoordigers uit Taiwan 

en Colombia naar Nederland.  

 

Het draagvlak voor iBulb is nog steeds groot. De voorzitter meldt dat afgelopen jaar de 

deelnemers een korting van 50%  is toegekend omdat er voldoende geld beschikbaar was voor 

het uitvoeren van de programma’s. Het is opvallend dat het andere sectoren niet lukt een 

dergelijk systeem op te zetten. 

 

9. Rondvraag  

De heer Uittenbogaard komt terug op de discussie over Greenpeace en het feit dat Anthos nu 

kennelijk het aanspreekpunt is geworden in plaats van de KAVB. Hij constateert in gesprekken 

met kwekers dat die niet goed beseffen wat er speelt en het belang niet inzien. Hij vraagt zich af 

of Anthos de kwekerij moet gaan informeren. De voorzitter antwoordt dat LTO Nederland 

aanspreekpunt is voor het dossier gewasbeschermingsmiddelen en niet Anthos. Wel is het een 

taak van Anthos om de discussie met Greenpeace en de overheid aan te blijven gaan om 

discussies in goede banen te leiden. Hij erkent dat de kwekerij niet goed geïnformeerd is. Niet 

alleen over dit dossier, maar ook over veel andere dossiers zoals Lelie 2.0 en het ketenregister. 

Anthos blijft in bepaalde dossiers het voortouw nemen en doorgaan met die 

bedrijven/organisaties die mee willen doen. Voor de communicatie over het Ketenregister is met 

de BKD en B4 afgesproken zelf de kwekerij te informeren. Als Anthos een maillijst opbouwt 

van kwekers, kan Anthos de kwekerij ook informeren over andere zaken. De heer De Vries vult 

aan dat het een probleem voor de handelsbedrijven in de boomkwekerijsector is nu het middel 

Besamit is verboden. Dit betekent dat de teelt en dus ook de handel van bos- en haagplantsoen 

verdwijnt uit Nederland, terwijl het middel nog wel in België en Duitsland gebruikt mag worden. 

De voorzitter is het met hem eens, maar gewasbeschermingsmiddelenbeleid is een dossier dat 

door LTO wordt beheerd. Anthos heeft bovendien onvoldoende mankracht beschikbaar om dit 

dossier op te pakken. Wel volgt Anthos dit dossier vanaf de zijlijn. Het enige dat Anthos volgens 

hem kan doen is tot sectorale afspraken te komen waarmee de bedrijven kunnen werken en die 

acceptabel zijn voor Greenpeace en de overheid.  

 

De heer Boot stelt voor een deel van de eigen reserve te gebruiken voor het meer profileren van 

Anthos, wellicht door een artikel in diverse vakbladen. De voorzitter antwoordt dat al het bezit 

van Anthos in de stenen van het gebouw zit. Wel zal hij dit punt en het punt van de 

communicatie richting derden agenderen voor de eerstvolgende vergadering van het Dagelijks 

Bestuur. 

 

De heer Draijer is benieuwd hoe de overige EU landen omgaan met de Greenpeace D. van der 

Linden discussie. De voorzitter meldt dat Anthos geen overleg heeft met buitenlandse 

organisaties. De secretaris boomkwekerijproducten vult aan dat hij dit punt genoemd heeft in de 

laatste vergadering van de European Nurserystock Association (ENA). Het merendeel van de 
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landen heeft de indruk dat het gaat om producten die in de kas geteeld worden en heeft men zich 

er verder niet over uitgesproken. België geeft zo min mogelijk ruchtbaarheid aan de discussie. 

 

10. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, dankt de heer Westerhof de aanwezigen voor hun komst en 

inbreng in de gevoerde discussies en sluit de vergadering.  

 

P.E. 

 

 

Besluitenlijst Algemene Ledenvergadering d.d. 28 mei 2014 

Factsheet betreft Greenpeace beschikbaar stellen aan leden in diverse talen 

De leden steunen het kritische standpunt van het bestuur betreffende een IBO 

De leden akkoord met de begroting 2015 

De leden akkoord met de jaarrekening 2013 

De leden verlenen het Algemeen Bestuur décharge voor de gepresenteerde cijfers. 

De leden akkoord met de herbenoeming van de heer G.J. Klumpenhouwer en de benoeming van 

de heer F. Faassen 

 

Aanwezig ALV Anthos 28 mei 2014 
 

Afmelding ontvangen van 

Abbott-Ipco Europe BV  
 

P. Aker Zaden en Bloembollen B.V. 

Bakker Hillegom B.V. 
 

Leo Berbee 

Boot & Co. B.V. 
 

Gebr. V.d. Berk B.V. 

Thijs Boots Export B.V. 
 

Gebr. Bot B.V.  

Fa. H. Crooijmans & Zn. B.V. 
 

Breck Holland B.V. 

Bart Faassen Tegelen 
 

Dix Export B.V. 

P. A. de Groot Export 
 

Fairplant  

Horticare 
 

Felix & Dijkhuis B.V. 

IGH 
 

A. Frijlink & Zonen (Export) B.V.  

Kapiteyn B.V. 
 

Ton Glorie Bloembollen 

Kébol B.V. 
 

J.P. De Goede 

De Kooter & Co. 
 

Wm. J. Hooftman bv 

Lommerse en Schrama  
 

Jansens' Overseas 

G. Lubbe en Zoon B.V. 
 

De Jong Lelies B.V. 

Ludwig & Co 
 

W. de Jong & Zonen B.V. 

Mantel Holland B.V. 
 

Lily Company 

Mosselman Holland B.V. 
 

Lodders Boomkwekerijen B.V.  

Bruno Nebelung Holland B.V.  
 

Fred de Meulder Export B.V. 

P. Nelis & Zn. B.V. 
 

Gebr. van den Nieuwendijk v.o.f. 

M. van den Oever B.V. 
 

W.P.C. Prins b.v. 

Pelgrum Vink Materialen B.V.  
 

R & G Export B.V.  

De Ree Holland B.V. 
 

C.J. Ruigrok & Zonen 

Coop. Rosaco U.A. 
 

Handelskwekerij J. van Rulo v.o.f. 

L. Rotteveel & Zn. 
 

SAP Holland B.V. 

C.W. v.d. Salm 
 

Matthe Schouten B.V. 

F. Stoop B.V. 
 

Matth. Verdegaal B.V. 

Tuberbulb Export B.V. 
 

Westerbeek Bulb Company BV  

Jac. Uittenbogaard en Zn. B.V.  
 

Jan de Wit & Zn. B.V. 

C.S. Weijers & Zn. B.V. 
 

Van der Zon Export B.V. 

Royal van Zanten 
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Algemene Ledenvergadering

28 mei 2014

Welkom

®2014

Ingekomen stukken & Mededelingen 

Mededelingen

3.1. Eindejaarsbijeenkomst (18 december 2014);

3.2. Handelsreglement Bloembollen;

3.3. Stand van zaken cao’s

3.4. Greenpeace

Ingekomen stukken & Mededelingen 

®2014

Algemene Ledenvergadering

28 mei 2014

Financiën PT

Productschap Tuinbouw

STAND VAN ZAKEN OP 28 FEBRUARI 2014

BATEN Bedrag

Heffing 0

Interest 20.661

Niet bestede subsidie 5.731

  26.392

LASTEN Bedrag

Uitfasering kerntaken 275

  275

RESERVE Bedrag

Reserve 31‐12‐2013 259.209

Resultaat  26.117

Dotatie aan Algemene Reserve ‐162.183

RESERVE 123.143

BLOEMBOLLEN

Productschap Tuinbouw

BOOMKWEKERIJ

STAND VAN ZAKEN OP 28 FEBRUARI 2014

BATEN Bedrag

Heffing 0

Interest 33.206

Niet bestede subsidie 36.690

69.896

LASTEN Bedrag

Groen en welbevinden 10.000

Plantgezonheid Fyto en Water 677.461

Arbeid 550

Uitfasering kerntaken 16.000

704.011

RESERVE Bedrag

Reserve 31‐12‐2013 2.302.590

Resultaat tot op heden ‐634.115

Dotatie aan Algemene Reserve ‐327.930

1.340.545



2

Interbrancheorganisatie 

Interbranche organisatie?

®2014

Algemene Ledenvergadering

28 mei 2014

Financiën

Baten Lasten

Aflossen hypotheek

Boekwinst bij verkoop kantoorvilla

Liquide middelen

Afkoopsom huurovereenkomst

Balans

ACTIVA

PASSIVA



3

Controleverklaring accountant 

Resultaat  2013  ten gunste van het Eigen Vermogen ?

Productschap Tuinbouw

Belangstellingsregistratie

Anthos: Statistieken (historisch)

Database met bestanden

iVerde : De Groene Stad (PPH)

Ingekomen stukken & Mededelingen 

Mededelingen

3.1. Eindejaarsbijeenkomst (18 december 2014);

3.2. Handelsreglement Bloembollen;

3.3. Stand van zaken cao’s

3.4. Greenpeace

Productschap Tuinbouw

Advies Stibbe

Wie betaalt de rekening ?

- de bloembollensector ..?

- het Productschap Tuinbouw ..?

®2014

Algemene Ledenvergadering

28 mei 2014

Bestuursverkiezing

®2014

Algemene Ledenvergadering

28 mei 2014

Rondvraag




